
 
 

Osijek, 24.svibnja 2012. 

 

 

 

 

Prof. dr. sc. Loretana Farkaš 

prodekanica za razvojno-stručni rad 

 

 

Poštovana, 

 

prošle godine prilikom upisa studenata prve godine studija provedena je anketa. 

Anketa je bila u papirnom obliku. Popunjene anketne upitnike preuzeli su odsjeci/studiji kako 

bi podatke obradili te sačinili izvješća za svoje potrebe i potrebe izrade Marketinškog plana 

našeg Fakulteta. 

Obzirom da se bliži vrijeme upisa studenata I. godine studija u akademsku godinu 2012. 

/2013., podsjećamo Vas kako bi dekanski kolegij na vrijeme odlučio o potrebi provođenja 

istovjetne ankete i ove godine. 

 

S poštovanjem, 

 

 

 

         

Predsjednica Povjerenstva 

  Doc. dr. sc. Dubravka Božić Bogović 

         

       Voditeljica Ureda za kvalitetu 

                      Đurđica Ivković, dipl. iur.  


